
Ik onderschrijf uw voornemen de vuilwatertanks te verzegelen....echter ik ben het eens met het 
watersportvebond dat de invoering hiervan een overgangsperiode van 5 jaar zou moeten hebben 
daar de aanpassingen aan de boten veel geld kosten. Dit us niet voor iedre watersporter zomaar 
even te budgetteren. Verder is er veel haven nog geen infrastructuur aanwezig om de tanks te lozen.  
Ook voor deze ondernemingen is het een zeer dure investering.


